

Index	المحتويات
<b>Partial False Cognates between Arabic and Turkish Languages</b> Muhammed Muvaffak Alhasan	<b>13</b> النظائر المخادعة الجزئية بين اللغتين العربية والتركية محمد موفق الحسن
<b>Language and Meaning: the Perspective of Embodied Simulation Theory</b> Baaziz Termina	<b>39</b> اللغة والمعنى من منظور نظرية المحاكاة المجسدة باعزيز ترمينا
<b>Language and Identity in the Discourse of Memoirs of Edward Said's Memoirs</b> Essa Odeh Barhouma	<b>63</b> اللغة والهوية في خطاب المذكرات عند ادورد سعيد عيسى عودة برهومة
<b>Chronological metaphor - From ancient rhetoric to hermeneutic rhetoric according to Muhammad Bazi</b> Khalid EL ÂNIGRY	<b>85</b> كرونولوجية الاستعارة - من البلاغة القديمة إلى البلاغة التأويلية عند محمد بازي خالد العنكري
<b>Interpretive Semiotics: Research in the levels of perception and interpretation</b> Abdeslam Ismaili Alaoui, Abderrahim Doudi	<b>105</b> السيميائيات التأويلية: بحث في مستويات الإدراك والتأويل عبد السلام إسماعيلي علوي، عبد الرحيم دودي
<b>Book Review: Language Change and Linguistic Diversity: Studies in Honour of Lyle Campbell</b> Abdelhamid Zahid	<b>127</b> مراجعة كتاب: «التغير اللغوي والتنوع اللساني: دراسات احتفاء بـ"لايل كامبل"» عبد الحميد زاهيد